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A személyes kapcsolatok kialakítása és a magyarkanizsai község beruházási lehetőségeinek feltérképezése céljából Török Györgynek, a Ma-
gyar–Szerb Kereskedelmi és Iparkamara alelnökének kíséretében pénteken délelőtt Magyarkanizsára látogatott Cao Zheng Yin kínai üzletember, 
Sanhszi tartomány Csongrád megyei állami megbízottja, a szegedi Sherry Tavasz Kft. ügyvezetője, akit felesége is elkísért útjára. 

A vendégeknek dr. Bimbó Mihály, Magyarkanizsa polgármestere, Huzsvár Ervin polgármester-helyettes és Fejsztámer Róbert, a Tisza Menti 
Információs Fejlesztési Központ (ICR) igazgatója mutatta be a községet, a fejlesztési elképzeléseket és a beruházási lehetőségeket. 

A megbeszéléseket követő sajtótájékoztatón a polgármester megköszönte a vendégek érdeklődését és reményének adott hangot, hogy a közele-
désnek konkrét eredményei is lesznek, a polgármester-helyettes pedig röviden vázolta a találkozó legfontosabb pontjait.

– Szerbia és Magyarország is kiváló kapcsolatokat ápol Kínával, ami lehetőséget ad arra, hogy ezeket a kapcsolatokat alacsonyabb szinteken is 
kiépítsük, és akár háromoldalú beruházásokban is gondolkodjunk – mondta Huzsvár Ervin polgármester-helyettes. – Nagyon remélem, hogy Cao 
Zheng Yin úr a jövőben nem csak Csongrád megyét, hanem Észak-Vajdaságot is képviseli majd hazájában, hisz a régiófejlesztésben érdekelt Török 
úr közreműködésével vidékünk több városában is az új befektetési lehetőségek iránt érdeklődik. Noha még korai lenne konkrétumokról beszélnünk, 
vendégeinknek elsősorban azokat az oktatási, gazdaságfejlesztési, ezen belül mezőgazdasági és turisztikai programjainkat mutattuk be, amelyekhez 
már most is partnereket keresünk. Úgy tervezzük, hogy novemberben egy szakmai napot is tartunk, amelyen a polgárokat és a vállalkozókat is igyek-
szünk közelebbi információkkal ellátni a ma megkezdett együttműködés alakulásáról – hallottuk Huzsvár Ervintől.

– Ha azt mondom, Hszian városából jöttem, talán nem sokat mondok, de ha hozzáteszem, hogy nálunk van az a bizonyos Agyaghadsereg, akkor 
nyilván be tudják határolni a majd 6 millió lakosú városomat, amely fejlett iparral és rohamosan fejlődő idegenforgalommal büszkélkedhet – kezdte 
bemutatkozóját tört, de érthető magyarsággal Cao Zheng Yin, aki 1996 óta él és dolgozik Magyarországon. – Majd két évtizedes sikeres magyaror-
szági ténykedésünk után úgy érzem, itt az ideje, hogy szélesítsük érdeklődési körünket, amihez nagyon jó lehetőségeket kínál az önök városa. Amit 
ma hallottam Magyarkanizsáról, arra ösztönöz minket, hogy kihasználva a Csongrád megye vonatkozásában jelenleg fennálló földrajzi közelsé-
günket, segítsük Magyarkanizsa fejlődését. Ehhez elengedhetetlen egymás közelebbi megismerése, ezért én máris meginvitálom a város vezetőit, 
hogy a hosszú távú, mindkét fél számára hasznosnak ígérkező kapcsolatok magasabb szintre emelése és konkretizálása céljából látogassanak el 
tartományunkba.

Török György, a Magyar–Szerb Kereskedelmi és Iparkamara alelnöke szerint ki kell használni a meghívást, hiszen a tapasztalatcsere és a sze-
mélyes benyomások már elvezethetnek a várt eredményekhez, a konkrét beruházások megvalósulásához, ami nyilván Magyarkanizsa elsődleges 
érdeke is. 

– Magyarkanizsán, de az egész térségben sem elegendő a szerbiai üzleti kapcsolatokat keresni, tőkével rendelkező befektetőket kell idevonzani, 
akik részt tudnak vállalni a fejlesztésekben. Kínai partnereinkkel ellátogatunk Szabadkára is, hiszen mi régióban gondolkodunk, és úgy látjuk, itt, 
Észak-Bácskában, jó helyen kopogtatunk. Ezek ugyan még csak az első lépések, de minden esély adott arra, hogy megfelelő együttműködéssel, 
ami akár a testvérvárosi kapcsolatok felvételét is eredményezheti, ezek a lépések mindkét fél megelégedésére folytatódjanak – mondta a kamara 
alelnöke.

A sajtótájékoztatót követően a kínai-magyar küldöttség a községi vezetők kíséretében ellátogatott a messze földön híres magyarkanizsai Gyógy-
fürdőbe, ahol a rehabilitációs szakkórház igazgatójával, dr. med. Slobodanka Drndarskival folytattak további megbeszéléseket. 

Bödő Sándor 

Kínai befektető terepszemléje 
Magyarkanizsán

Az üzletember kínai látogatásra invitálta meg községünk vezetőit


